

416-0215/HB350

Newel Fasteners

TOOLS REQUIRED: Wood drill bit 5/16", square

INSTRUCTIONS:

1. From the underside of the newel, mark the exact center of the newel by tracing 2 diagonals.
2. Using a wood drill bit of 5/16", bore a hole of 2" on the center underside the newel.
3. Using pliers (Vise Grip style), drive the fastener halfway into the end of the newel.
4. Bore a hole of 5/16" on the tread or location of the newel.
5. Grip the newel near the bottom and twist until it is tight. Be sure it is at right angles with staircase.

Goujons d'acier pour poteaux

OUTILS NÉCESSAIRES: Foret de 5/16", équerre

INSTRUCTIONS:

1. Tracer au crayon les diagonales sous la base du poteau pour déterminer le centre exact.
2. Utiliser un foret de 5/16" et percer un trou de 2" au centre sous la base du poteau.
3. Utiliser une pince blocable (style Vise Grip) pour insérer la moitié du goujon d'acier dans le poteau.
4. Percer un trou de 5/16" sur la marche à l'endroit destiné à recevoir le poteau.
5. Tenir le poteau par la base et tourner jusqu'à ce qu'il soit fixé solidement. Assurez-vous qu'il soit d'équerre avec l'escalier.

